
Jacek Bulaw-a

Radny

Rady Miasta Wloclawek
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Woclawek, 29.08.201 6t.

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Woclawka

W imieniu licznej grupy mieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z pro6bq o wznowienie

rozno6w z wladzaai sp6lki Energa S.A. w celu poszerzenia zakresu Swiadczonych uslug w nowym

punkcie przy ul. Przechodniej. Jak dot4d jedynym efektem moich interpelacji w tej sprawie jest

znriana lokalizacji punktu sprzedzQ. Nadal na miejscu nie sA rozpatywane reklamacje, nie ma

r6wniez mozliwosci odzyskania nadplat za n)rytq eneryig elektryczn4.

Z wytazann szacrmku
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